
PROTOKOL
z posiedzenia Rady Dziekanskiej wydzialu Filozofii i Nauk spolecznych

Uniwersytetu Mikolaja Kopernika w Toruniu
z dnia 18 czerwca 2024 r.

OBECNI:
prof. dr hab. Marek Jeziriski, prof. dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. dr hab. Krzysztof Rubacha, dr
hab' Ditta Baczala, prof. UMK, dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK, dr hab. Kuysztof
Pietrowicz, prof. UMK, dr hab. Radoslaw Sojak,.prof. UMK (dziekan), dr hab. Hanna Solaiczyk-
Szwec, prof. UMK, dr hab. Adam Tarnowski, prof. -UMK, dr hab. Michal Wroblewski, prof. UMf,
dr. Bibianna Balaj, dr Mariusz Jarocki, dr Anna Kola, dr Anna Karczmarczyk, mgr Anna
Mielczarek-Taica
GoScie:
lic. Dorota Szefera-Mikos (protokolantka)

NIEOBEGNI:
prof. dr hab. Tomasz KupS, dr hab. Malgorzata Fedorowicz-Kruszewska, prof. UMK, dr hab.
Mgciej Trojan, prof. UMK, dr Joanna Szalacha-Jarmuzek, dr Adrian Wojcik, Aleksandra Kuchta,
Jakub Michalak, Urszula Rzeczycka, Mateusz Szudra, Aleksandra Wisniewska
GoScie:
prof. dr hab. Tomasz Szlendak (glos doradczy), dr hab. t-ukasz Dominiak, prof. UMK (glos
doradczy), dr Beata Bielska (glos doradczy)

Skr6tv u2vwane w protokole:
UMK - Uniwersytet Mikolaja Kopernika
WF|NS - Wydzial Filozofii i Nauk Spolecznych
lF - lnstytut Filozofii

lBliK - Instytut Badah Informacji i Komunikacji
INP - Instytut Nauk Pedagogicznych
lP - Instytut Psychologii
lS - Instytut Socjologii



PORZADEK OBRAD:
1. Otwarcie posiedzenia.

2. Informacje i komunikaty Dziekana.

3. Przyjgcie protokot6w z posiedzenia Rady Dziekariskiej z dn. 14 maja 2024 r. - referuje prof. dr
hab. Tomasz KupS

4. Opinia Rady Dziekahskiej w sprawie przedlu2enia zatrudnienia mgr. Krzysztofa Wienieckiego na
stanowisku asystenta w grupie pracownik6w dydaktycznych w Instytucie Badah Informacji i

Komunikacji- referuje prof. dr hab. Marek Jeziriski

5. Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie przedluzenia zatrudnienia prof. Marty Bialeckiej na
stanowisku profesora w grupie pracownikow badawczo-dydaktycznych w Instytucie Psychologii -
referuje dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK

6. Opinia Rady Dziekahskiej w sprawie przedluzenia zatrudnienia dr. hab. Rafala Milnera na
stanowisku profesora Uniwersytetu w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Instytucie
Psychologii- referuje dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK

7. Opinia Rady Dziekaf skiej w sprawie przedluzenia zatrudnienia dr. hab. Slawomira
Czachowskiego na stanowisku profesora Uniwersytetu w grupie pracownik6w badawczo-
dydaktycznych w Instytucie Psychologii w wymiarze /, etatu - referuje dr hab. Adam Tarnowski,
prof. UMK

8. Opinia Rady Dziekafskiej w sprawie przedluzenia zatrudnienia dr Joanny Plotnikowskiej na
stanowisku adiunkta w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Instytucie Psychologii -
referuje dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK

9. Opinia Rady Dziekahskiej w sprawie przedlu2enia zatrudnienia dr. hab. Adama Tarnowskiego na
stanowisku profesora Uniwersytetu w grupie pracownikow badawczo-dydaktycznych w Instytucie
Psychologii - referuje Dziekan

10.Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie zmiany warunk6w zatrudnienia dr Beaty Krolickiej od
01.10.2024 r. w lnstytucie Socjologii - referuje dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK

11.Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie zmiany Regulaminu Komisji ds. Etyki
WF|NS - referuje dr Bibianna Balaj

Badafi Naukowych

12.Opinia Rady Dziekariskiej w sprawie poszezenia skladu Komisji ds. Etyki Badan Naukowych
WF|NS - referuje dr Bibianna Balaj

13.Wolne wnioski



Posiedzenie Rady Dziekafskiej Wydzialu Filozofii i Nauk Spolecznych Uniwersytetu
Mikolaja Kopernika, odbylo sig w trybie stacjonarnym dnia 18 czerwca (wtorek) 2024 roku,

o godz. 13.15 w budynku Wydzialu Filozofii i Nauk Spolecznych przy ul. Lwowskiej 1

(lnstytut Nauk Pedagogicznych), sala 394 (ll pigtro).

Ad. 1.

Przewodniczqcy obrad, Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK otworzyl posiedzenie Rady
Dziekafiskiej WFiNS i powital wszystkich obecnych.
Dziekan poprosil dr in2. Mariusza Jarockiego o konsultowanie protokolu z dzisiejszego
posiedzen ia Rady Dzieka nskiej, za i nteresowa ny wyrazil zgod g.
PrzewodniczEcy obrad, zaproponowal, aby punkt 2 (lnformacje i komunikaty Dziekana) przenie5c
na koniec pozqdku obrad. Nastgpnie poprosil o zglaszanie zmian w porzqdku obrad.
Wobec braku uwag Dziekan poinformowal,2e porzqdek obrad zostal przyiety pzez aklamacjg.

4d.2.
Zgodnie z pro6bq Dziekana, dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK punkt ten zostal przelo2ony na
koniec posiedzenia.

4d.3.
Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK przekazal czlonkom, iz protok6l z posiedzenia Rady
Dziekafiskiej z dnia 14 mala 2024 roku, powinien zreferowad nieobecny w dniu 18 czerwca 2024
r. prof. dr hab. Tomasz Kup6, kt6ry przeslal informacjq,2e rekomenduje przyjgcie protokolu
stwierdzajqc, ze jest zgodny z przebiegiem obrad.
Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie.
Wobec braku glosow w dyskusji, dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK zarzqdzil glosowanie i

poprosil o umieszczenie linku do glosowania.
W glosowaniu jawnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 14 os6b, oddano
14 glos6w: 13 - TAK, 0- NlE, 1 - WSTRZYMUJACA SlE.

4d.4.
Prof. dr hab. Marek Jeziriski zwrocil sig z pro6bq do Rady Dziekariskiej o pozytywnq opinig w
sprawie przedluzenia zatrudnienia mgr. Krzysztofa Wienieckiego na czas nieokre6lony od 1

pa2dziernika 2024 r. na stanowisku asystenta dydaktycznego w Instytucie Badai Informacji i

Komunikacji.
Przewodniczqcy Rady Dyscypliny Nauki o Komunikacji Spoleczneji Mediach, prof. dr hab. Marek
Jezihski dodal, ze wniosek zostal pozytywnie zaopiniowany przez Komisjg Oceniajqcq.
Przewodniczqcy obrad dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK otworzyl dyskusjg w tym punkcie.
Wobec braku glosow w dyskusji, Dziekan zarzqdzil glosowanie i poprosil o umieszczenie linku do
glosowania.
W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 14 os6b, oddano
14 glos6w= 14 - TAK, 0- NlE, 0 - WSTMYMUJACA StE.

4d.5.
Przewodniczqcy Rady Dyscypliny Psychologia dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK przedstawil
wniosek w sprawie pzedluzenia na czas nieokreSlony zatrudnienia prof. dr hab. Marty Bialeckiej
na stanowisku profesora w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Katedrze
Psychologii Poznawczej i Por6wnawczej w Instytucie Psychologii.
Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK dodal, i2 prof . dr hab. Marta BiaNecka jest jedynym
czlonkiem Rady Dyscypliny Psychologia z tytulem naukowym i jednocze6nie bardzo aktywnq
badawczo osobq biorqcq udzial w grantach. Powstaje pienruszy w Polsce podrgcznik psychologii
rozwojowej pod redakcjq i czgsciowo autorstwem prof. dr hab. Marty Bialeckiej. Wyrazil pelne
wsparcie dla tego wniosku.
Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie.
Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zarzqdzil glosowanie i poprosil o umieszczenie linku do
glosowania.



W-glosowaniu tajnym na25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 15 osob, oddano
15 glos6w:14- TAK, 0- NlE, 0 - wsTwyMUJACA StE, 1 - NtE ZAZNACZOHO',ZnOTe.I
ODPOWIEDZI.

4d.6.
Przewodn hab. Adam Tarnowski, prof. UMK zwr6cil sig zprosbq do dotyczqcq wniosku w sprawie przedluzenia na
czas nieo a Milnera, prof. UMK na stanowisku profesora
Uniwersytetu w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych w Katedrze Psychologii klinicznel

kusjg w tym punkcie.
zil glosowanie i poprosil o umieszczenie linku do

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnosci 13 os6b, oddano
13 glos6w: 13 - TAK, 0- NtE, 0 _ wsTRzvMulAca stE.

Ad.7.
PrzewodniczEcy R.toy Dyscypliny Psychologia dr hab. Adam Tarnowski, prof. UMK zreferowal
wniosek w sprawie przedlu2enia na czas nieokre6lony zatrudnienia dr. hab. Slawomira

sytetu w Katedrze psychologii Klinicznej i

ku z wycofaniem wniosku dr. hab. Slawomira
nikow dydaktycznych i zatrudnienia w wymiarze
zatrudnienie na dotychczasowych warunkach (tj.
w wymiarze lz etatu\.

iowanie wniosku dodajqc, i2 dr. hab. Slawomir
ka psychologicznego. Od samego poczqtku w
ami dydaktykg Instytutu na wielu poziomach.
prof. UMK otworzyl dyskusjg w tym punkcie.
zil glosowanie i poprosil o umieszczenie linku do

W- glosowaniu tajnym n9 25 osob uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 14 os6b, oddano
14 glos6w:14 - TAK, 0- NtE, 0 - WSTWVviUt4CdSf q.

4d.8.
i, prof. UMK zwrocil sig z
nia na czas nieokreSlony
pracownikow badawczo-

ej i Porown awczejw Instytucie psychologii.

il glosowanie i poprosil o umieszczenie linku do

W. glosowaniu tajnym ng 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 14 os6b, oddano
14 glos6w= 14 - TAK, 0 - NtE, 0 - WSTRZVUU.J4CI Sf q.

4d.9.
slaw Sojak, prof. do
e przedlu2enia na nia
profesora Uniwe 6w

logii Poznawczej cie

e Instytutu bez dr. hab. Adama Tarnowskiego
tak2e or ganizacyjn ej - ki e rowa n i a I n stytu te m.

il glosowanie i poprosil o umieszczenie linku do



W glosowaniu tajnym na25 osob uprawrionych do glosowania, wobecnosci 15 os6b, oddano15 glos6w: 14 -TAK, 0 _ NtE, t _ tivsrnzvrvru.r4ci srq.

Ad.10.
Przewodniczqcy Rady Dyscypliny Nauki Socjologiczne dr hab. Krzysztol pietrowicz, prof.
lYK. poprosil o pozytywnq opinig w sprawie zmiani warunk6w zatrudnienia dr Beaty Kr6lickiej wKatedrze Socjologii Zmian spoiecznych w Instyiucie socjologii, na stanowisku adiunkta wwymiarze p6l etatu. od dnia 01 pa2dziernika 2024 r. n. "r* nieok-reslony.
Dr Beata Kr6licka jest zatrudniona na stanowisku inzynieryjno technicznym. W tym roku obroniladoktorat, bgdqc jednoczesnie slucha czkq w szkole ooktoritie; Nauk Sfiotecznych. od pol rokuregularnie publikuje.
Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie.
wobec. braku glos6w w dyskusji, or nao. Radoslaw Sojak, prof. UMK zarzqdzll glosowanie ipoprosil o umieszczenie linku do glosowania.
W glosowaniu tajnym na 25 os6b upr_awnionych do glosowania, w obecnosci 14 os6b, oddano14 glos6w: 13 - TAK, 0 _ NtE, t _ tivSfnZvtr,lu.l4ci Slq

4d.11.
Zastgpca Dyrektora Instytutu dr Bibianna Balaj zwrocila sig z prosbq do Rady Dziekanskiej opozytywnq opinig w sprawie zmiany Regulaminu Komisji ds. Etyki Badari Naukowych wFiNS.
.Dziekan otworzyt dyskusjg w tym puntcie.
wobec braku glosow w dyskuiji, Dziekan zarzqdzil glosowanie i poprosil o umieszczenie linku doglosowania.
W-glosowaniu tajnym ng25 osob uprawnronych do glosowania, w obecnosci 15 os6b, oddano15 gtos6w: 15 - TAK, o _ NtE, o _ tivsrnzvtvtu.t4ci stq.

Ad.12.
Zastgpca Dyrektora lnstytutu dr Bibianna Balaj zwrocila sig z prosbq do Rady Dziekafiskiej o
Polyiywnq opinig w sprawie poszerzenia skladu Komisji os. ityriBadari Naukowych wFiNS.Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie.
Wobec braku glosow w oyskuiji, Dziekan zarzqdzilglosowanie i poprosil o umieszc zenielinku doglosowania.
W- glosowaniu tajnym na 25 osob uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 1S osob, oddano15 glos6w:
prof. dr hab. Marta Bialecka
oddano 15 glos6w: 15 - TAK, 0 - NrE, 1 - wsrMyMUJAcA srE.prof. dr hab. J6zef Binnebesel
oddano 15 glos6w: 15 - TAK, 0 - NrE, 1 - wsrRzyMUJAcA srE.

Ad.13.
Wolne wnioski.
Brak wolnych wniosk6w.

Przewodniczqcy obrad, Dziekan dr hab. .Radoslaw Sojak, prof. UMK dzigkujqc wszystkim zawsp6lpraca w kohczqcej sig kadencji zakoficzyl posiedzenie o godzinie 14.05

Dorota Szefera-Mikos
Konsu
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